

Franckesche Stiftungen zu Halle

Memoria Theologorum Wirtembergensium Resuscitata, h.e. Biographia Præcipuorum Virorum, qui à tempore Reformationis usque ad hanc nostram ætatem ...

Accessit Elenchus Scriptorum tum editorum, tum in Manuscriptis latentium cum
Supplementis atque Indicibus necessariis

Fischlin, Ludwig Melchior

Ulmæ, Anno M.DCC.X.

VD18 90845382

[Nicolaus Wielandus]

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-216309

& perpetim, meque in sinu paternæ
mansuetudinis fovere non desinat. Ite-
rum valeat, Hagenoæ, 9. Decembris,
An. 1607.

R. T. D.

Studiofissimus.

M. Volmar.

Reverendissimo & Clarissimo Viro Do-
mino Joanni Mageiro, Ecclesiæ Stutt-
gardianæ Præsuli Dignissimo, Do-
mino & in Christo Patri suo hono-
randissimo.

Nat. 1549.

Clar. 1590.

Obiit 1617.

NICOLAUS WIELANDUS, Illu-
strissimi Wirtembergiæ Ducis Con-
siliarius, & Abbas Herren-Albensis,
Vaihingæ (a) celebri olim Comitum sede
ortus, circa An. 1549. Sub divinæ Providentiæ nu-
tu literas humaniores & Theologiæ purioris stu-
dium inter Alumnos Stipendii Ducalis ita excoluit,
ut administratis quibusdam minoris subfellii officiis,
ad Marpacensis Ecclesiæ Inspectionem An. 1574.
adspiraverit, ubi & Concordiæ Librum manu suâ
comprobavit. (b) Cumque modò dictam Diocese-
sin per viginti annos dexterrimè rexisset, Præsularis
Officii dignitas in Cœnobio Herren-Albenſi illi in
præ-

(a) *Æ Brunnius l. c. p. 117.*

(b) *Form. Concord.*